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SE-BRM.0012.3.2.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 20 lutego 2025 roku 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 20 lutego 2025 roku w  sali   

posiedzeń   ratusza   bnińskiego.   Obrady   rozpoczęto   o   godzinie   09:00,                 

a   zakończono   o  godzinie  12:11.   W   posiedzeniu   wzięło   udział   19   radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik, 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik, Bronisław Dominiak 

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik,  Katarzyna Szamałek Skarbnik Miasta i Gminy 

Kórnik, Iwona Pawłowicz-Napieralska Sekretarz UMiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca 

Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, Anna Borowiak 

Kierownik Wydziału Eksploatacji i Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik, Magdalena 

Matelska-Bogajczyk Kierownik Wydziału Promocji UMiG Kórnik, Łukasz Grzegorowski  

z-ca Kierownika Wydziału Promocji UMiG Kórnik, Bartosz Przybylski Inspektor ds. BIP     

i Portali Społecznościowych UMiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane,               

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana                   

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do 

protokołu. Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił                         

o zachowanie reguł dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 19 radnych. Komisja 

Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 
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Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

Radna Anna Maria Andrzejewska, radny Maciej Brylewski i radny Wojciech Fieduk nie 

głosowali za pomocą systemu eSesja. 

 

Przyjęty porządek przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zapoznanie się z propozycją zmiany trybu głosowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego w 2025 roku.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników będących członkami Ochotniczych Straży 

Pożarnych działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik, 

d) zgody na nabycie udziałów w zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 

Rabakowo, gmina Kórnik, 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie służebnością gruntową nieruchomości 

położonej w obrębie Szczytniki, gmina Kórnik, 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

g) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego           

w Kórniku, ul. Dworcowa 3, 

h) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4, 

i) udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku      

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII, 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse4
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j) nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej      

w obrębie Szczodrzykowo, gmina Kórnik -dodano 18.02.2025 r., 

k) nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej    

w obrębie Gądki, gmina Kórnik -dodano 18.02.2025 r. 

5. Zaopiniowanie wniosków ROD:  

a) ROD Jaryszki, 

b) ROD Koninko, 

c) ROD Kórnik-Bnin, 

d) ROD Mościenica. 

6. Zapoznanie się z wnioskami w sprawie:  

a) remontu budynku przy świetlicy wiejskiej w Borówcu, 

b) atrakcji turystycznej - Kurki Kórnickie. 

7. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Buchwald 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse16
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse21
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse24
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/46534f58-617e-4#collapse25
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NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

3. Zapoznanie się z propozycją zmiany trybu głosowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego w 2025 roku. 

Iwona Pawłowicz-Napieralska Sekretarz UMiG Kórnik przedstawiła tabele, które są 

załącznikami do protokołu. Odniosła się do sytuacji kiedy małe miejscowości zgłaszały 

swoje projekty do Budżetu Obywatelskiego i mimo małej liczby mieszkańców udało się 

im wygrać. Poinformowała, że nie ma takiego procesu przeliczania głosów, który 

satysfakcjonowałby każdego mieszkańca gminy Kórnik. Zaproponowała podział na 

sektory, tak jak odbywa się to w dużych miastach oraz zmniejszenie wartości zadań 

miękkich kosztem dużych projektów albo rezygnacji z podziału na małe i duże projekty. 

Zauważyła, że minusem tego rozwiązania będzie większa trudność przebicia się małych 

miejscowości.  

Łukasz Grzegorowski z-ca Kierownika Wydziału Promocji UMiG Kórnik omówił 

symulację kosztów Budżetu Obywatelskiego – załącznik do protokołu stanowi tabela      

z danymi.  

Głos zabrał burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśniając różnicę pomiędzy funduszem 

sołeckim, a programem Budżetu Obywatelskiego. Zauważył, że Budżet Obywatelski ma 

przede wszystkim być promocją najciekawszych pomysłów mieszkańców gminy Kórnik 

na wykorzystanie możliwości zagospodarowania terenu i czasu. Do dyskusji dołączyli 

zebrani na Komisji radni dzieląc się swoimi propozycjami i uwagami. Wspólnie 

wypracowano stanowisko podziału Budżetu Obywatelskiego na sześć zadań dużych po 

dwieście tysięcy  złotych każde i osiem zadań małych po czterdzieści tysięcy złotych 

każde. Sformułowano wniosek i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania Budżetu Obywatelskiego: 200.000 zł na zadania duże         

i 40.000 zł na zadania małe. Wysokość BO w 2025 roku w wysokości 1.520.000 zł. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

4ab) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

 

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił zmiany w WPF i uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025. Wyjaśnił, że wprowadzone korekty są skutkiem 

otrzymanych pozwoleń na rozpoczęcie niektórych inwestycji i wprowadzenia nowych 

zadań, o które wnioskowali radni i mieszkańcy. Zapoznał radnych z propozycjami 

wykupu gruntów na Błoniach w Kórniku i w Robakowie oraz wprowadzenia do budżetu 

zadania budowy trzeciego budynku przy OAZA Kórnik z możliwością dofinansowania 

zewnętrznego. Oznajmił, że ostateczny wygląd, wykorzystanie i koszt nowego budynku 

przy OAZA Kórnik będzie uzależniony od uzyskanego dofinansowania.  

Projekty uchwał szczegółowo omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. 

Radny Jerzy Walczyk zgodził się z propozycją wykupu gruntu na Błoniach w Kórniku.  

Zwrócił uwagę na inwestycję budowy systemu dyscyplinowania kierowców                     

w miejscowościach Borówiec, Szczytniki i Kamionki, których koszty budowy powinny być 

ponoszone wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Poznaniu. Zaznaczył, że podobnie 

sytuacja odnosi się do przejść dla pieszych i przystanków autobusowych. 
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Burmistrz Przemysław Pacholski zgodził się, że zadanie to powinno zostać zrealizowane 

przez Starostwo Powiatowe w Poznaniu. Wyjaśnił, że ze względu na stronę 

ekonomiczną podmiot ten również musi dokonać zestawienia inwestycji z podziałem na 

ważniejsze i te, które mogą zostać zrealizowane w późniejszym czasie. 

Radny Jerzy Walczyk odniósł się do budowy trzeciego budynku przy OAZA Kórnik. 

Zwrócił uwagę na problem niewystarczającej liczby miejsc parkingowych na terenie 

miasta Kórnik. Ze względu na nieokreślony koszt inwestycji zapytał o koncepcję 

budynku, który ma powstać. Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski 

wyjaśniając,  że w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok środki finansowe na 

koncepcję zostały zabezpieczone. 

Radny Robert Maliński zapytał o realizację tego zadania. Odnosząc się do złożonej 

przez siebie interpelacji poprosił o udzielenie odpowiedzi w tym temacie. Burmistrz 

Przemysław Pacholski poinformował wnioskodawcę, że otrzyma odpowiedź na swoje 

pismo. W dalszej części swojej wypowiedzi burmistrz zwrócił uwagę na fakt, że radni na 

komisjach i sesji sami decydują o budżecie Miasta i Gminy Kórnik. Radny zgodził się     

z wypowiedzią burmistrza zaznaczając, że wie jaka na radnych spoczywa 

odpowiedzialność, ale przed podjęciem decyzji wszyscy chcieliby wiedzieć nad czym 

mają głosować. Do dyskusji dołączył wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśniając, że 

w obecnej niestabilnej sytuacji politycznej naszego państwa, jakim jest zagrożenie 

wojną, podejmowane decyzje są trudne dla każdej ze stron. Wiceburmistrz przypomniał 

okres, kiedy podejmowano decyzję o budowie kompleksu Centrum Rekreacji i Sportu 

OAZA Kórnik oraz innych obiektów rekreacyjnych na terenie gminy Kórnik.  

Radny Robert Maliński zapytał o konieczność budowy bieżni w Robakowie. Stwierdził, 

że są ważniejsze inwestycje, nad którymi należałoby się pochylić. Burmistrz Przemysław 

Pacholski wyjaśnił, że realizacja inwestycji uzależniona jest od otrzymanego 

dofinansowania. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o maksymalny koszt rozbudowy kompleksu sportowego 

OAZA Kórnik. Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski oznajmiając, że 

trudno jest określić ostateczny koszt budowy, dlatego przyjęto propozycję opcji 

maksymalnego kosztu. Poinformował, że w przypadku otrzymania dofinansowania 

koszty będą niższe. Zauważył, że obecnej sytuacji politycznej należy rozsądnie 
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podejmować decyzje. Radny Maciej Brylewski poparł pomysł wizualizacji 

przedsięwzięcia. Zwrócił uwagę na problem kanalizacji, z jakim boryka się gmina Kórnik. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zgodził się ze stanowiskiem swojego przedmówcy. 

Oznajmił, że tak jak w przypadku rozbudowy OAZA Kórnik, kanalizacja jest kolejnym 

tematem, o którym trzeba dyskutować. Radny Maciej Brylewski zapytał, jaki jest pomysł 

na zagospodarowanie terenu, który gmina Kórnik chce zakupić. Burmistrz odpowiedział, 

że przede wszystkim będzie on wykorzystany na parking oraz dodatkowe boiska             

i tereny rekreacyjne, a w późniejszym czasie na zaplecze administracyjne.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował zebranych o wydanej na ten teren decyzji 

inwestycji celu publicznego. Zaznaczył, że na tym obszarze nie ma miejscowego planu 

zagospodarowania terenu. 

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na brak w proponowanym projekcie uchwały  

budżetowej i WPF zadań, dotyczących budowy boisk na terenach wiejskich gminy 

Kórnik. Do słów radnego odniósł się burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśniając, że 

proponowany zakup działki przy Błoniach w Kórniku jest jedynym terenem 

niezagospodarowanym, jaki gmina może jeszcze pozyskać gmina Kórnik. Przypomniał  

o gruntach wiejskich zakupionych przez gminę Kórnik w ostatnim czasie. 

Radny Krzysztof Bajoński zapytał o ustalenia w związku z budową ścieżki pieszo-

rowerowej z Bnina do Błażejewka. Burmistrz poinformował, że po przeprowadzonych 

rozmowach z panem wicestarostą Tomaszem Łubińskim i zainteresowanym radnym, 

inwestycja zostaje przesunięta do realizacji w późniejszym czasie. 

Radny Maciej Brylewski poprosił o wyjaśnienie pozostałych pozycji w budżecie na 2025 

rok dotyczących wykupu gruntów. Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski 

informując,  że są  to środki finansowe  zabezpieczone  na koszty związane z wykupem 

gruntu. Radny Maciej Brylewski zapytał o materiał wykorzystywany przy budowie 

ścieżek pieszo-rowerowych. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że zgodnie      

z przyjętą technologią ścieżki pieszo-rowerowe budowane są z nawierzchnią 

bitumiczną. Odpowiedź uściślił wiceburmistrz Sebastian Wlazły informując, że standardy 

według których gmina Kórnik buduje ścieżki pieszo-rowerowe są wypracowane przez 

radnych poprzedniej kadencji. 
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Radny Maciej Brylewski zapytał o budowę placu zabaw przy Bibliotece w Kórniku oraz 

budowę wiaty rowerowej przy Szkole Podstawowej w Kamionkach. Na pytania 

odpowiedzi udzielili wiceburmistrzowie informując, że plac zabaw jest alternatywą dla 

osób z małymi dziećmi korzystających z biblioteki. Natomiast wiata rowerowa                

w Kamionkach była już wielokrotnie wnioskowana. Poinformowali, że rozmowy w tym 

temacie były już podejmowane z dyrekcją szkoły. 

Radna Magdalena Pawlaczyk zapytała, czy w korekcie budżetu na 2025 rok została 

uwzględniona dodatkowa kamera monitoringu przy Prowencie w Kórniku. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wyjaśnił, że wniosek zostanie rozpatrzony po sprawdzeniu 

możliwości technicznej i dostępu do mediów. 

Radny Wojciech Fieduk zadał pytanie w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej 

Dachowa-Robakowo. Poprosił o informację, jakie grunty w Robakowie chce pozyskać 

gmina Kórnik. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak oznajmił, że w przypadku ścieżki 

pieszo-rowerowej udało się uzyskać pozwolenie na rozpoczęcie budowy. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły poinformował, że temat tej inwestycji był omawiany na spotkaniu          

z mieszkańcami w Szczodrzykowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że 

gmina Kórnik chce odkupić od osoby prywatnej grunt, na którym posadowiona jest część 

budynku świetlicy w Robakowie-wieś. Radny Wojciech Fieduk wyraził niezadowolenie    

z nieujęcie w budżecie na 2025 rok Miasta i Gminy Kórnik zadania budowy boiska         

w Dachowie. W dalszej części swojej wypowiedzi zapytał o budowę drogi ul.Tęczowej                         

i ul.Klonowej w Dachowie. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że realizacja 

inwestycji uzależniona jest od przebudowy gazociągu na tym odcinku. Odpowiedź 

uściślił wiceburmistrz Bronisław Dominiak opierając się o zapisy specustawy i prace, 

jakie mają zostać wykonane przez Polskie Górnictwo Naftowe i Gazowe. 

Radny Michał Buchwald odniósł się do kosztów rozbudowy budynku OAZA w Kórniku. 

Zaproponował przygotowanie projektu i wstrzymanie inwestycji do momentu ogłoszenia 

programu dofinansowania. 

Z propozycją swojego przedmówcy zgodził się radny Jerzy Walczyk. Zauważył, że 

programy dofinansowania do realizacji różnych inwestycji są na bieżąco aktualizowane     

i ogłaszane. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania projektów uchwał. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Maliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dorota Łuczak 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Fieduk, Robert Maliński 

BRAK GŁOSU (1) 
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Dorota Łuczak 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

4c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników 

będących członkami Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Miasta       

i Gminy Kórnik. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników będących członkami Ochotniczych Straży 

Pożarnych działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Robert Maliński, Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Janowski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podziękował w imieniu strażaków radnym za 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. 
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4d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgody na nabycie udziałów                     

w zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Rabakowo, gmina Kórnik. 

Projekt uchwały przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Nie zgłoszono uwag           

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zgody na nabycie udziałów w zabudowej nieruchomości położonej w obrębie Rabakowo, 

gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

ustanowienie służebnością gruntową nieruchomości położonej w obrębie Szczytniki, 

gmina Kórnik. 

Projekt uchwały przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy wynika to z planu miejscowego zagospodarowania 

terenu. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że nie kojarzy takich zapisów     

w planie miejscowym zagospodarowania przestrzennego. Joanna Łuszczyk z-ca 

kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że jest to służebność dla 

mieszkańca, dlatego wyrażono zgodę na nieodpłatną służebność.   Nie zgłoszono uwag 

i przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie służebnością gruntową nieruchomości 

położonej w obrębie Szczytniki, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4f)  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu. 

Projekt uchwały omówił wiceburmistrz Bronisław Dominiak. Nie zgłoszono uwag              

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 
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Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont i renowację 

budynku gospodarczego położonego w Kórniku, ul. Dworcowa 3. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego               

w Kórniku, ul. Dworcowa 3. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4h)  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont i renowację 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 

4. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont i renowację 

murów wewnętrznych przyziemia Zamku w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku         

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 
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Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Szczodrzykowo, gmina 

Kórnik. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej         

w obrębie Szczodrzykowo, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

4k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Gądki, gmina Kórnik. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej        

w obrębie Gądki, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

5. Zaopiniowanie wniosków ROD: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

5a) ROD Jaryszki, 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania wniosku ROD Jaryszki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 
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5b) ROD Koninko, 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania wniosku ROD Koninko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

5c) ROD Kórnik-Bnin, 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania wniosku ROD Kórnik-Bnin. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Maciej Brylewski, Robert Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

5d) ROD Mościenica. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania wniosku ROD Mościennica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Adam Zydroń 

 

 

6. Zapoznanie się z wnioskami w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

6a) remontu budynku przy świetlicy wiejskiej w Borówcu, 

Radny Jarosław Janowski poprał złożony wniosek. Zwrócił uwagę na zły stan techniczny 

budynku i jego częste wykorzystywanie przez mieszkańców, stowarzyszenia                   

i urzędników podczas wyborów parlamentarnych.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły oznajmił, że wniosek zostanie poddany pod dyskusję.  

Poinformował, że w podobnej sytuacji jest budynek świetlicy w Żernikach. 
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Przewodniczący Adam Lewandowski zwrócił uwagę na pozostałe budynki gminne, które 

powinny być modernizowane i naprawiane. 

Radna  Anna Maria Andrzejewska zgodziła się z radnym Jarosławem Janowskim. 

Radna Magdalena Pawlaczyk zapytała o zakres napraw świetlicy w Żernikach. 

Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśniając, że w pierwszej 

kolejności trzeba sporządzić projekt, który określi zakres prac i usunięcie barier 

architektonicznych. 

6b) atrakcji turystycznej - Kurki Kórnickie. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski zaznaczył, że wniosek został już 

pozytywnie zaopiniowany w zmianie uchwały budżetowej na 2025 rok Miasta i Gminy 

Kórnik. 

 

 

7. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radny  Sebastian Stein odniósł się do wniosku, jaki złożył do BO w sprawie boisk 

ratanowych. Poinformował, że po uzyskanym wyniku głosowania wiata rowerowa przy 

szkole w Kamionkach jest bardziej potrzebna. 

 

  

8. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Komisji Adam 

Lewandowski zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                      /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała: Ewa Woźniak 
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